
 

Holmens Kanal 22 

1060 København K 

Telefon 33 92 93 00 

Folketingets Social- og Ældreudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 15. januar 2021 stillet følgende spørgs-

mål nr. 10 (B 139) til social- og ældreministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra udvalget. 

 

Spørgsmål 10 

”Vil ministeren oplyse, om der findes evidens, der kan underbygge, at det vil være en 
fordel at flytte handicapområdet fra kommunerne til enten staten eller regionerne, jf. 

nyheden ”Borgerforslaget ”Handicapområdet skal væk fra kommunerne” har opnået 
50.000 støttere, offentliggjort på ft.dk den 21. december 2020?” 

Svar: 

Jeg har ikke kendskab til, at der findes evidensbaserede studier, som påviser, at det 

vil være en fordel at flytte handicapområdet fra kommunerne til enten regionerne eller 

staten. 

Jeg henviser i øvrigt til min samtidige besvarelse af spm. 4 til B 139. 

 

Med venlig hilsen 

Astrid Krag 
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